
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Tirsdag den 11. juni 2024 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Mødeindkaldelse Dato: 11-06-2024 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Gauri Onkar Bhave  

• Lone Buch  

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Karen Mette Fog Pedersen  

• Caroline Raun Hansen  

• Mette Dissing Sandahl 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

•  

Tilstede:  Nina, Lone, Karen Mette, Stine, Lars, Kristina 

Afbud: Mette 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Bodil 

Indbudte   

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30 - 17.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   Godkendelse   KP 

17.35 - 17.45 2. Nyt fra elevrådet Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Referat er godkendt 
2. Nyt fra elevrådet 
Trampolinerne i skolegården skal laves 
Der bliver efterspurgt at hængekøjerne bliver lavet – Kim drøfter med Lundehuset 
om det er muligt. 
En opfordring til kommunen at de finder et mere miljøvenligt alternativ til 
kunstbanen, når den nuværende kunstbane er slidt op. Hvis elevrådet kommer med 
et kort skriv - vil Kim gerne videresende det til kultur og fritidsforvaltningen, som er 
ansvarlig for kunstgræsbanen.  
De nye fodbolde, som klasserne fået, er af en lidt dårlig kvalitet.  
 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.45 - 18.00 3. Opfølgning på årsmøde og skolelørdag  Drøftelse  Kim 

Baggrund  

Formål  

Bilag  

Referat af 
drøftelse  

Elevrådet synes det var en rar og hyggelig dag, hvor man kan være sammen med 

sine venner og se sine lærere i en anden sammenhæng. De efterspurgte hvad 

målet er med skolelørdagen. Hensigten med dagen er at holde en sommerfest. 

Elevrådet gav udtryk for, at det er en god ide med klippekort, så man ikke altid 

behøver at gå rundt med sine forældre. Der bliver efterspurgt om man evt. kan købe 

et klippekort til 25 kr. 

Et andet forslag kunne være at det kun er forældrene, der skal betale for et 

klippekort – og at børnene får udleveret et kort. Hvis eleverne skal have flere kort, 

mår de betale for det. 

Set fra et lærerperspektiv er det en god dag, hvor man får talt med elever og 

forældre på en mere uformel måde.  
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Tidspunkt  Emne  

18.00 - 18.20 PAUSE  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.20 - 19.10 4. Årshjul og temaer kommende skoleår.   Drøftelse Kim  

Baggrund Vi er i gang med planlægningen af det kommende skoleår og vil gerne have input til 

og prioritering af kommende temaer til skolebestyrelsen årshjul. Vi er dog ikke 

færdige med princip for skole-hjem-samarbejde, inkl. meddelelsesbog, som træder i 

kraft næste år. Dette havde vi som 1. prioritet i år.  

Formål Drøfte hvilke temaer, som vi skal prioritere det kommende skoleår.   

 

Bilag Se side 3 og 4 med ønsker til punkter og temaer for 2023-2024, inspiration til 

Princip for meddelelsesbogen | Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) og Princip 

for kommunikationen mellem skole og hjem | Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

Referat af 

drøftelse  

Elevrådet ønsker at vi arbejder med sproget, toiletprojektet samt badesituationen. 

Vi skal samtidig gøre plads til at drøfte det nye skoleudspil. 

 

Gennemgang af temaer fra 23-24 

• Værdiregelsættet - godkendt 

• Undervisningens organisering – godkendt 

• Linjer og læseplan - godkendt fra børnehaveklasse til 5.klasse 

• Skolefritidsordningens virksomhed kommer på mødet i august 

• Ordensregler ser vi på i opstartsugen 

• Samarbejde mellem skole og hjem samt undertemaerne kontaktforældre og  

• Skolestart er opstartet. 

• Trivselsgrupper – er opstartet 

• Overgang fra KKFO til klub – er opstartet 

 

Det blev drøftet, om vi allerede nu, skal fastsætte nole temaer på møderne i det 

kommende skoleår.  

• På mødet i september præsenteres temaet de forældredrevne aktiviteter og 

kontaktforældre.  

• Forældremøder og skole-hjem-samarbejde på mødet i september 

 

 

Det kunne være en ide at få et band til at spille nogle numre, for at skabe et endnu 

større fællesskab. 

Forslag til at der bliver udarbejdet en liste til Skolebestyrelsens bod – så vi blot har 

en kasse stående med de forskellige ting, der skal bruges hvert år (grilltang, fade, 

sprit, klude, osv). Derudover en fordeling af opgaver inden dagen. 

Forslag om at vi kommunikerer ud med en reminder om skolelørdagen flere gange i 

forvejen. Kunne være godt med et program, hvor der er et formål med at blive hele 

dagen – det kunne være et band.  

 

Forslag til at have en åben scene, hvor det er muligt at klassen, årgangen eller 

enkelte kan optræde. 

 

Forslag til at vi inviterer foreninger til evt at deltage med aktiviteter. 

 

Forslag om navneændring til sommerfest – frem for skolelørdag.  

 

Til årsberetningen kunne det være fint, hvis elevrådet bidrager med, hvad der har 

været deres vigtigste mærkesager i det indeværende skoleår.  

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-kommunikationen-mellem-skole-og-hjem
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-kommunikationen-mellem-skole-og-hjem
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Der kom forslag til temaer næste skoleår, som vedrører:  

• alle overgange fra børnehaveklasse til 1. klasse, fra KKFO til klubben, fra 

mellemtrin til udskolingen 

• Kommunikation i forbindelse med udsivning, bliver der fx gjort noget ekstra 

for de elever der er tilbage. Evt en værktøjskasse i forbindelse med hvad og 

hvornår man kommunikerer noget ud, hvis man ved at der er elever der 

stopper.  

• Principper for vikardækning. 

 

Der er brug for et større grafisk overblik over, hvor vi er i processen med de enkelte 

temaer og principper samt hvornår de vedtagne principper skal evalueres. Kim 

undersøger muligheden for et fællesdrev – hvor vi kan dele dokumenter.  

Indtil andet er muligt udfærdiger vi et skema, som bliver sendt ud med 

dagsordenen.  

 

Vi havde en drøftelse af, hvor mange temaer vi kan nå i løbet af et skoleår i forhold 

til at vi ikke behandler temaet for overfladisk.  

 

Til det første møde i august bliver der udsendt et opsamlende dokument af 

ovenstående, hvor vi kan gennemgå dem sammen med de nye medlemmer med 

mulighed for at få deres input med. 

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.10- 19.25 5. Forberede skoleårets første SB-møde og 

modtagelse af de nye medlemmer. 

Drøftelse  Nina  

Baggrund Der er tre nye medlemmer og mødet afholdes med KKFO’ens forældreråd 

Formål At drøfte og planlægge indholdet på vores første skolebestyrelsesmøde i skoleåret 

2024-2025.  

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

3 nye SB medlemmere + 1 ekstern fra klubben til første møde august: Hvordan 

introducerer vi arbejdsprocessen i SB til dem? Hvordan er de nye medlemmers 

roller? Nina efterlyser hvordan vi arbejder og hvordan vi taler om tingene ift. 

tavshedspligt mm. En overordnet introduktion af det praktiske, men også hvorledes 

vi snakker til og om hinanden. Der henvises til en øvelse, som er blevet brugt før. 

En runde hvor man fortæller om sin motivation for SB-arbejdet.  

 

Fordeling af punkter til 1. møde: 

Kim-generel introduktion 

Karen Mette-Hvordan vi arbejder sammen, snakker til hinanden, herunder 

tavshedspligt mm.. Eksempel på proces og fortælle om det. Fx med 

videoproduktionen. 

Nina-hvad kan SB beslutte og hvad besluttes ikke gennem SB.  

Alle-motivation for hvorfor man sidder i skolebestyrelsen. Bordet rundt.  

Lone-faciliteter konkret øvelse, samarbejdskontrakten 

Folder om SB med til 1. møde. Henvisning til kurser til SB arbejdet. 

Fællesmødet flyttes til september?  

 

Nina efterspørger om SB møderne kan afholdes andre steder nu hvor der både er 

medlemmer fra klub og special afdelingen?   

 

Tidspunkt   Emne   Form   Ansvarlig   

19.25 -19.50   6. Identitet (værdiregelsæt)   
  

Drøftelse og evt. 
godkendelse  

Kim  

Baggrund  Udsagn omkring ”Plads til mig er finjusteret af elevrådet og arbejdsmiljøgruppen og 
bestyrelsen skal præsenteres for og evt. godkende de forskellige udsagn     
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Formål  At drøfte og eventuelt godkende de endelige udsagn som værende skolens værdier.   

Bilag  Udsagnene præsenteres på mødet  

Referat af 
drøftelsen   

De udleverede udsagn blev gennemgået. Der blev lavet en enkelt rettelse til udsagn 
3 – Tolerence: Jeg holder en god tone, er imødekommende og vil gerne samarbejde 
med andre.  
 
Værdierne er godkendt, med ovenstående rettelse. 
Elevrådet har foreslået at vi arbejder med udsagnene i fællesskabsugen. 

 

Tidspunkt 
19.50-20.00 

7. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

Nina har været på ungeværker af ”Brug Folkeskolen” møde med Thomas 
(kommende ny eksternt medlem). Vores skole var størst repræsenteret. Hvordan 
man arbejder med skoler, ungdomsskoler. Der ligger materiele som kan bruges.  
 
Christina udtrykker vigtighed ift. religionsundervisning, at der ikke gøres forskel og 
at alle religioner vægter ens. Her tænkes bl.a. i udflugter i forbindelse med 
religionsundervisningen. Hvor er kommunikationen ift. konfirmationsforberedelse. 
Der henvises til fælles mål ift. pædagogiske beslutninger, samt spørgsmål til lærere 
og ledelse ift. dette.   
 
Kim: Vi arbejder som unicef rettigheds skole med fokus på artiklerne i iet årshjul. 
Der arbejdes bl.a. i fællesskabsugen. 
 
Der har været ansættelsessamtaler og vi har fået ansat 4 nye medarbejdere.  
De mundtlige prøver er godt i gang på 9. årgang. 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

20.00 - 20.15 8. Henvendelse fra forældre   Orientering og 

drøftelse   

Nina  

Referat af 
orienteringen 

1) Forslag om ændring af fødselsdagspolitik  

 

2) Forslag om officiel afskaffelse af legegrupper 

 

3) Spørgsmål fra forældre til linjerne: Hvor længe skal børnene gå der? 

 

 

Tidspunkt  Emne  

20.15 - 20.30 9. Eventuelt: 
 

10. Punkter til kommende møder:  

• Valg af ordstyrer og mødeleder: Stine og Mette 

• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde 

 
 


